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Z á p i s  
z 14. zasedání Akademického senátu UHK dne 4. října 2006 

 
 
Přítomni: dr. Radocha, Mgr. Lounek, J. Kubíček, Ing. Čech, Ing. Feltl, R. Šimek,  

 dr. Chrzová, dr. Kühnová, Mgr. Málek, R. Kravčík, R. Kysilková, L. Zilvarová,  
 dr. Brandejs, dr. Joukl. dr. Musilová, K. Levínská, dr. Mervart, P. Vránková 

 
Omluveni:. Ing. Dittrichová, J. Polák, J. Omámik 
 
Hosté: doc. Mikulecká, doc. Bílek, doc. Jedličková, doc. Jehlička, dr. Grulich, doc. Hruška,   

B. Stoklasová. 
 
            
 
14. zasedání AS UHK zahájil přivítáním hostů i členů jeho předseda dr. Radocha.  
K připomínce předsedy SK J. Kubíčka navrhl zařadit do programu i kooptaci člena AS UHK 
za studentskou komoru. 
 
Program: 
 

1. Kooptace nového člena AS UHK za FHS (akademici) a nového člena za SK 
 

2. Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK 
 

3. Různé 
 
 
Ad 1) Kooptace nového člena AS UHK za FHS (akademici) a nového člena za SK 
 
Dr. Radocha požádal kooptovaného člena za zaměstnaneckou komoru doc. PhDr. Ivana 
Hrušku, CSc., pedagoga Ústavu filozofie a společenských věd FHS, aby krátce uvedl své 
curriculum vitae. Doc. Hruška je kooptován za odstoupivšího člena Mgr. Luštinu. 
 
Hlasování o kooptaci nového člena AS za Zaměstnaneckou komoru 
Z 18 přítomných členů AS: 
18 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Návrh na kooptaci nového člena AS za zaměstnaneckou komoru byl schválen. 
 
Jan Kubíček požádal kooptovanou členku za Studentskou komoru AS Barboru Stoklasovou, 
aby se rovněž krátce představila. Studentka FHS je kooptována na odstoupivší Stanislavu 
Nechvílovou.   
 
Hlasování o kooptaci nového člena AS za Studentskou komoru 
Z 19 přítomných členů AS (již hlasuje doc. Hruška): 
19 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
 
Návrh na kooptaci nového člena AS na SK byl schválen. 
Pozn.: odstoupivší  členové AS doručí své odstoupení písemně.  
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Ad 2)  Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK na rok 2007 
 
Členové AS obdrželi v předstihu písemný materiál k tomuto bodu. 
Materiál uvedla doc. Mikulecká a předala slovo doc. Bílkovi. 
Aktualizace DZ se předkládá v souvislosti s podáváním rozvojových projektů – konečný 
termín je pondělí 9. 10. 2006. Materiál je rozdělen podle klíčových priorit a cílů: v oblasti 
internacionalizace, kvality a excelence akademických činností a kvality a kultury 
akademického života.   
 
Dotazy a diskuse: 
Ing. Feltl  -  dotaz ke schvalovacímu procesu Aktualizace DZ 
Doc. Bílek - materiál byl již projednán a schválen 6. 9. 2006 kolegiem rektorky a 20. 9. 2206 
Vědeckou radou UHK. 
 
Dr. Brandejs - informace o zveřejněném průzkumu o postavení vysokoškoláků a uplatnění 
absolventů na trhu práce, který zpracoval tým SVP PF UK; UHK je hodnocena v tomto 
materiálu nadprůměrně.  
Diskuse na téma zveřejněného průzkumu a trendu: dr. Musilová, doc. Bílek, doc. Mikulecká, 
dr. Brandejs, doc. Jehlička. 
  
Mgr. Lounek - dotaz ke zpracování nové studie na pokračování výstavby kampusu  
Na Soutoku. 
Doc. Mikulecká - Investiční odd. zahájilo přípravu na studii; jedna z priorit VaVPI (výzkum 
a vývoj pro inovaci) je budování kampusů. 
 
R. Kravčík – dotaz ke stravování studentů 
Diskuse - J. Kubíček, doc. Bílek, doc. Mikulecká 
Námět k jednání kolegia rektorky – možnosti zajištění stravování. 
 
Dr. Kühnová – dotaz ke konkrétnímu upřesnění bodu 3 c) a g). 
Doc. Bílek – v DZ je upřesněno, toto je pouze aktualizace. 
  
R. Kysilková – kritika řešení plánu vyučovacích předmětů, kdy student musí opakovat ročník  
pro nepřítomnost z důvodu výjezdu v rámci programu Socrates/Erasmus (její případ); dotaz 
na možnost financování konferenčních poplatků; dotaz na možnost dovybavení počítačů a  
stolků a židlí na chodbách. 
 
Diskuse na téma výjezdu studentů a řešení pokračování studia:  doc. Bílek, doc. Mikulecká, 
doc. Jehlička, doc. Hruška. 
Doc. Bílek – cestovné je možné studentům hradit, pouze je nutné uzavřít smlouvu; 
dovybavení počítačů je naplánováno, umístění židlí  stolků na chodbách je námět  
pro Technicko-provozní úsek. 
 
Před uzavřením jednání bodu Aktualizace DZ odešel dr. Grulich. 
 
Hlasování o Aktualizaci Dlouhodobého záměru UHK na rok 2007 
Z 19 přítomných členů AS (již hlasuje doc. Hruška a Barbora Stoklasová): 
19 PRO, 0 PROTI, nikdo se nezdržel hlasování 
Předložený návrh Aktualizace Dlouhodobého záměru UHK na rok 2007 byl schválen. 
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Ad 3) Různé 
 
Doc. Jedličková 

Rektorské výnosy k budoucímu přijímacímu řízení: 
 
 -  termín podávání přihlášek ke studiu: ponechán tradiční termín 28.2. 2007  
                            
 -  počty uchazečů přijímaných ke studiu pro akademický rok 2007/2008 

Materiál, který vychází z údajů fakult, byl předán přítomným. Jsou uvedeny pouze 
studijní programy, nárůst oproti letošnímu roku je o 250 uchazečů. 
Tyto rektorské výnosy se v AS pouze projednávají, neschvalují. 

 
Zpráva o činnosti ubytovací komise – v současné době chybí v komisi zástupce z řad 
Studentské komory, žádá o doplnění! Na UHK je 960 lůžek, žádostí je přibližně 1500. 
Ke dnešku je na kolejích 20 neobsazených míst. 
  

 
Doc. Mikulecká  

informovala přítomné o schůzce rektorů a zástupců VŠ s premiérem Topolánkem a 
novou ministryní školství  Kopicovou. Protože se setkání uskutečnilo dne  
20. září 2006, kdy se na UHK konalo slavnostní zasedání VR s udílením titulů  
dr. h. c., setkání se zúčastnil za UHK Jan Kubíček, kterému předala slovo.   
J. Kubíček – tématem jednání bylo především školné, věda a výzkum, rozpočet, 
podpora projektů a rovněž nepoměr nárůstu studentů k nárůstu pedagogů. 
  

Z jednání odešli dr. Kühnová a Ing. Feltl. 
 

R. Kravčík 
A. Kádek rezignoval na členství v SK RVŠ. Volby delegáta i náhradníka do SK RVŠ 
se uskuteční dne 1. a 3. 11. 2006 podle stanov 2 hodiny dopoledne a 2 hodiny 
odpoledne – letáky budou vyvěšeny.       

 
Mgr. Lounek 

Členy AS a hosty zve na „výjezdní zasedání“, tentokrát pěšky do areálu volejbalového                  
klubu ve Farářství na příští středu 11. 10. 2006 od 16 hodin.  
 

Doc. Mikulecká  
Zve všechny přítomné za slavnostní otevření IDV ve čtvrtek 12. 10. 2006 od 14 hodin 
na 5. budovu (ul. V. Nejedlého). 
 
 

Mgr. Lounek přednesl přítomným návrh usnesení ze 14. zasedání AS UHK:  
 

Akademický senát UHK: 
 

1. Kooptuje Doc. PhDr. Ivana Hrušku, CSc. za člena akademické komory AS UHK. 
2. Kooptuje Barboru Stoklasovou za člena studentské komory AS UHK. 
3. Schvaluje Aktualizaci dlouhodobého záměru  vzdělávací a vědecké, výzkumné, 

vývojové, umělecké a další tvůrčí činnosti Univerzity  Hradec Králové na rok 2007. 
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4. Projednal Počty uchazečů přijímaných ke studiu do jednotlivých studijních programů 
pro akademický rok 2007/2008. 

5. Vyhlašuje volby na místa delegáta a náhradníka do Studentské komory Rady 
vysokých škol ČR. Volby bude řídit již jmenovaná volební komise. 
 

Hlasování o usnesení:  
 
z 17 přítomných  členů AS: 
17 pro, 0 proti , nikdo se nezdržel. 
Návrh Usnesení byl přijat jednomyslně. 
 
 
Příští zasedání AS se uskuteční 15. 11. 2006 od 13:30 hodin.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Karol Radocha, Ph.D. 
 předseda AS UHK 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Eva Lenderová 
V Hradci Králové 10. října 2006 
 
 


